First Quarter Results Ended on	2020-08-12	نتائج الربع الاول المنتهي في	
Company Name		اميم الشركة	
Hayat Communications Co. KSCP		شركة حيات للإتصالات ش.م.ك.ع	
Board of Directors Meeting Date		تاريخ اجتماع مجلس الإدارة	
	2020-08-12		
Required Documents		المستندات الواجب إرفاقها بالنموذج	
☒ Approved financial statements☒ Approved auditor's report		 ☑ نسخة من البيانات المالية المعتمدة ☑ نسخة من تقرير مراقب الحسابات المعتمد 	

	اختر من القائمة	اختر من القائمة	التغيير (%)
البيان Statement	Three Month Current Period	Three Month Comparative Period	Change (%)
Statement	2020-03-31	2019-03-31	
صافي الربح (الخسارة) الخاص بمساهمي الشركة الأم	35,226		
Net Profit (Loss) represents the amount attributable to the owners of the parent Company		(80,660)	144%
ربحية (خسارة) السهم الأساسية والمخففة	0.40	(0.92)	144%
Basic & Diluted Earnings per Share			2.17,0
الموجودات المتداولة	25,198,022	24,264,961	4%
Current Assets			
إجمالي الموجودات	26,982,087	26,323,908	3%
Total Assets			
المطلوبات المتداولة	12,386,207	12,871,415	-4%
Current Liabilities			
إجمالي المطلوبات	16,143,083	15,885,231	2%
Total Liabilities			
إجمالي حقوق الملكية الخاصة بمساهمي الشركة الأم	10,344,663		201
Total Equity attributable to the owners of the Parent Company		10,021,892	3%
	5,718,531	5,164,573	11%
Total Operating Revenue			
صافي الربح (الخسارة) التشغيلية	830,298	689,197	20%
Net Operating Profit (Loss)			
الخسائر المتراكمة / رأس المال المدفوع	0.011	(0.025)	%143
Accumulated Loss / Paid-Up Share Capital		(0.023)	



	اخترمن القائمة	اختر من القائمة	التغيير (%)	
نبیان Statement	First Quarter Comparat First Quarter Current Period Period			
Statement	2020-03-31	2019-03-31		
صافي الربح (الخسارة) الخاص بمساهمي الشركة الأم Net Profit (Loss) represents the amount attributable to the owners of the parent Company	35,226	(80,660)	144%	
ربحية (خسارة) السهم الأساسية والمخففة Basic & Diluted Earnings per Share	0.40	(0.92)	144%	
ا جمالي الإيرادات التشغيلية Total Operating Revenue	5,718,531	5,164,573	11%	
صافي الربح (الخسارة) التشغيلية (Net Operating Profit (Loss	830,298	689,197	20%	

Not Applicable for first Quarter

• لا ينطبق على الربع الأول

Increase/Decrease in Net Profit (Loss) is due to	سبب ارتفاع/انخفاض صافي الربح (الخسارة)	
بالمقارنة مع الفترة المالية بالسنة السابقة صافي الربح الخاص بمساهمي الشركة أرتفع ب 166 ألف دينار كويتي والإيرادات إرتفعت إلى 544 ألف دينار كويتي	Compared to previous year, parent share profits increased by KD 116K, and Revenue increased by KD 554K.	
Total Revenue realized from dealing with related parties (value, KWD)	بلغ إجمالي الإيرادات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة (المبلغ د.ك.)	
NILL	لا يوجد	
Total Expenditures incurred from dealing with related parties (value, KWD)	بلغ إجمالي المصروفات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة (المبلغ د.ك.)	
NILL	لا يوجد	



orporate Actions				متحقاقات الأسهم (الإجراءات المؤسسية)
النسبة		القيمة		
	NILL			وزیعات نقدیة Cash Dividend
	NILL			وزیعات أسهم منحة Bonus Share
	NILL			وزیعات أخرى Other Dividenc
	YES			عدم توزیع أرباح No Dividends
	NILL	علاوة الإصدار	NILL	زيادة رأس المال
INILL	Issue Premium	MILL	Capital Increase	
	NILL			تخفیض رأس المال Capital Decrease

The Company's comments in case the auditor has concerns or a qualified opinion	تعقيب الشركة في حال قيام مراقب الحسابات بإيداء ملاحظات أو تحفظات
NILL	
	لا يوجد

ختم الشركة	التوقيع	المسمى الوظيفي	الاسم
Company Seal	Signature	Title	Name
Attach a copy of the financial statement	July	مدير إدارة الإلتزام والشئون القانونية	تسرين بسيوني

Attach a copy of the financial statements approved by the Board of Directors and the approved auditor's report

يجب ارفاق نسخة البيانات المالية المعتمدة من مجلس الإدارة وتقرير مراقب الحسابات

Financial Results Form Kuwaiti Company (KWD)

نموذج نتائج البيانات المالية للشركات الكوبتية (د.ك.)



السادة / أعضاء مجلس الإدارة المحترمين شركة حيات للاتصالات ش.م.ك.ع. دولة الكويت

تقرير المراجعة عن المطومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة

مقدمة

لقد قمنا بمراجعة بيان المركز المالي المرحلي المكثف المجمع المرفق لشركة حيات للاتصالات شرم.ك.ع ("الشركة الأم") وشركاتها النابعة (يشار اليهما معاب "المجموعة") كما في 31 مارس 2020 والبيانات المرحلية المكثفة المجمعة للربح أو الخسارة والدخل الشامل الأخر والتغيرات في حقوق الملكية والتدفقات النقدية لفترة الثلاثة الشهر المنتهية في ذلك التاريخ. إن إدارة الشركة الأم هي المسنولة عن إعداد وعرض هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي رقم (34) "التقارير المالية المرحلية" إن مسئوليتنا هي إبداء استنتاج حول هذه المعلومات المالية المرحلية المرحلية المرحلية المرحلية المرحلية المحمعة بناءاً على مراجعتنا.

نطاق المراجعة

لقد تمت مراجعتنا وفقاً للمعيار الدولي المتعلق بمهام المراجعة 2410 "مراجعة المعلومات المالية المرحلية من قبل المدقق الممنقل الممنقل الممنقل الممنقل الممنقل الممنقل الممنقل الممنقل الممنقل المنتقل الممنقل الممنقل الممنولين عن الأمور المالية والمحاسبية وتطبيق إجراءات تحليلية وإجراءات مراجعة اخرى. إن المراجعة اقل المراجعة اقل المراجعة المحاسبية وتطبيق الدولية، وبالتالي فهي لا تمكنا من الحصول على تأكيد الى حد كبير في نطاقها من التدقيق الذي يتم وفقاً لمعايير التدقيق الدولية، وبالتالي فهي لا تمكنا لا نبدي رأي تدقيق.

الاستنتاج

استنادا إلى مراجعتنا، فإنه لم يرد إلى علمنا ما يجعلنا نعتقد أن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة المرفقة لا تظهر بصورة عادلة حمن جميع النواحي المادية - المركز المالي للمجموعة كما في 31 مارس 2020 والأداء المالي والتنفقات النقدية لفترة الثلاثة الشهر المنتهية في ذلك التاريخ وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي رقم (34) " التقارير المالية المرحلية ".

التقرير حول مراجعة الأمور القانونية والتنظيمية الأخرى

التعرير عون مراجعتنا أيضاً، فإن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة تتفق مع ما هو وارد بدفاتر الشركة الأم، وأنه في حدود المعلومات التي توافرت لدينا لم يرد إلى علمنا ما يشير إلى وجود أية مخالفات خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2020 لأحكام قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 ولانحته التنفيذية أو عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة الأم بشكل يؤثر ماديا في نشاط المجموعة أو في مركزها المالي المجمع.

على عبدالرحمن الحساوى

مراقب حسابات مرخص فنة (أ) رقم 30

Rödl الشرق الأوسط

برقان _ محاسبون عالميون

12 أغسطس 2020 دولة الكويت



The Board of Directors
Hayat Communications Company K.S.C.P.
State of Kuwait

Review report on the interim condensed consolidated financial information

Introduction

We have reviewed the accompanying interim condensed consolidated statement of financial position of Hayat Communications Company K.S.C.P ("the Parent Company") and its subsidiaries (together referred to as "the Group") as at March 31, 2020 and the related interim condensed consolidated statements of profit or loss, profit or loss and other comprehensive income, changes in equity and cash flows for the three months period then ended. The management of the Parent Company is responsible for the preparation and presentation of this interim condensed consolidated financial information in accordance with International Accounting Standard no. (34) "Interim Financial Reporting". Our responsibility is to express a conclusion on this interim condensed consolidated financial information based on our review.

Scope of review

We conducted our review in accordance with the International Standard on Review Engagements 2410 "Review of Interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity". A review of interim condensed consolidated financial information consists of making inquiries, primarily of persons responsible for financial and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A review is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with International Standards on Auditing and consequently does not enable us to obtain assurance that we would become aware of all significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion.

Conclusion

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying interim condensed consolidated financial information is not prepared, in all material respects, the Group financial position as at March 31, 2020 and financial performance and cash flows for the year then ended in accordance with International Accounting Standard no. (34) "Interim Financial Reporting".

Report on review of other legal and regulatory matters

Furthermore, based on our review, the interim condensed consolidated financial information is in agreement with the books of the Parent Company. We further report that nothing has come to our attention indicating any contravention during the three months period ended March 31, 2020 of the Companies' Law no. 1 of year 2016 and related Executive Regulations and the Parent Company's memorandum and articles of association that might have had a material effect on the business of the Group or on its consolidated financial position.

Ali A. Al Hasawi Licence No. 30 (A)

Rödl Middle East Burgan International Accountants

August 12, 2020 State of Kuwait